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HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 16.4.2024
Paikka: Klamilan koulu
Läsnä: Suvi Henttinen-Lindberg, Minna Mäkelä, Eija Nopanen, Katariina Palmu, Eveliina Urpalainen,

Heidi Ylitalo
Poissa: Leena Ballester, Juliska Storskrubb

1 Eveliina Urpalainen avasi kokouksen klo 17.05.

2 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3 Esityslista hyväksyttiin.

4 Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja (16.1.2024). Ei huomautettavaa.

5 Tuleva kevätretki: ke 29.5., kohteina tehdasvierailu Kouvolan Lakritsille ja Tykkimäen
huvipuistoon. Kokonaiskustannukset n. 2700 €. Bussikuljetus (Charter Jan Kyötikki) saatiin
edullisesti, samoin rannekkeet ja ruokailut Tykkimäelle. Lähtö klo 8.30 koululta, paluu n. klo
18.

6 Kevään tuleva toiminta: Vappu-disko järjestetään pe 3.5. klo 18–20. Päiväkoti pitää
mahdollisesti oman diskon klo 17–17.45. Järjestelyt vanhan mallin mukaan: Sisäänpääsy 3 €,
sisältäen herkun kioskista. Koululaiset voisivat koristella ja tehdä mainoksen koulun
ilmoitustaululle. Koulusta lähtee Wilma-viestillä tieto diskosta.

Stipendit: Päätettiin jakaa perinteiset stipendit jokaisen luokan yhdelle oppilaalle (20 €
lahjakortit Suomalaiseen Kirjakauppaan). Keskusteltiin, että lisäksi halutaan tukea myös
muita hyvin tsempanneita oppilaita uudenlaisilla stipendeillä, esim. käsitöissä, kuvataiteissa
hyvin menestyneet tms. Päätettiin budjetoida tähän yhteensä 100 euroa. Toimitetaan
koululle selkeät kriteerit stipendien saajille. Minna kyselee myös koulun henkilökunnalta
sopivia jakoperusteita. Palataan asiaan seuraavassa kokouksessa. Keskusteltiin, että voitaisiin
kertoa alueen yhdistyksille mahdollisuudesta jakaa omia stipendejä.

7 Muut asiat: Katariina on luvannut toimia yhteyshenkilönä ja käytännön järjestelyiden
koordinaattorina Silakkamarkkinoiden järjestelyissä: yhteyshenkilö myyjien suuntaan, luvat
ym. Myös Heidi on mukana tässä. Tapahtuman järjestäminen edellyttää, että muut aiemmin
mukana olleet yhdistykset osallistuvat nytkin: Klamilan Veto ja metsästysseurat
paikoituksessa, Ravijoen Martat tai muu vastaava taho kahvilan pitäjänä ym. Palataan asiaan
seuraavassa kokouksessa.

Suvi kertoi, että kyläyhdistyksen toiminta jatkuu. Suvi on ensi kesänä kylätorien
yhteyshenkilönä, ja järjestää kahvituksia.

Heidi toi esille, että Ritva Ahokkaan säätiön kautta on mahdollisuus saada rahaa nuorten
ajanviettopaikan toteuttamiseen kylälle. Vanhempainyhdistys voisi tehdä kunnalle kirjallisen
aloitteen tästä. Palataan asiaan seuraavassa kokouksessa.
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Minna kertoi Suvin toiveen järjestää somen ja älylaitteiden käytön vähentämisen
haastekampanja/ kilpailun syksyllä. On todettu, että älylaitteiden ja somen liiallinen käyttö
vaikuttaa haitallisesti lasten ja nuorten mielenterveyteen. Kampanjan lanseeraus voisi
tapahtua syksyn vanhempainillassa. Tärkeää olisi, että älylaitteiden käytön vähentäminen
tehtäisiin yhdessä koko perheen kanssa, vanhempainyhdistys voisi olla mukana
kannustamassa tähän.

8  Seuraava kokous
Sovittiin alustavasti ti 14.5. Varmistetaan tämä vielä WhatsApp-ryhmässä.

9 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.13.

____________________________                 __________________________
Eveliina Urpalainen, puheenjohtaja Eija Nopanen, sihteeri


